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Dato 12-03-2025 

Tidspunkt 18.00-20.00 

Ordstyrer DB 

Referent DB 

 

Deltagere Til stede Afbud 

Bestyrelsesmedlem 

Dennis Blome (formand) DB X  

Morten Klitgaard (næstformand) MK X  

Per Højsgaard (næstformand) PH X  

Torkild Mølgaard (motionsudvalg) TM X  

Jacob B. Olesen (atletik ungdom) JBO X  

Marko Birk Nielsen (atletik senior) MBN X  

(kasserer)   

   

   

Tilforordnede (medarbejdere) 

Thomas Nolan Hansen (daglig leder)   

Julian Schegel (børneatletik koordinator)   

 

Dagsorden/referat.  

Bestyrelsesmøde 
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#1 tid min. Kategori Velkomst til og introduktion af Per og Marko  

 

Referat 

DB bød kort velkommen og Per og Marko præsenterede sig selv for de øvrige deltagere. 
Begge glæder sig til at komme i gang med bestyrelsesarbejdet. 
 

#2 15 min. Kategori Konstituering af bestyrelsen 

 

Referat 

Bestyrelsen blev konstitueret som følger: 
Formand: Dennis Blome 
1. Næstformand: Morten Klitgaard 
2. Næstformand: Per Højsgaard 
Atletik Senior Marko Birk Nielsen 
Atletik Ungdom: Jacob B. Olesen 
Motion: Torkild Mølgaard 
Kasserer: Vakant 
 

#3 15 min. Kategori Fastlæggelse af møderække 

 

Referat 

Beslutning/konklusion: 
Der afholdes bestyrelsesmøde om onsdagen hver 6. uge med hensyntagen til ferieperioder. Mødedatoerne er:  
 
26. marts – 7. maj – 18. juni – 6. august – 17. september – 29. oktober – 10. december 
 
FU møder afholdes som kort møde før de ordinære bestyrelsesmøder. Ved yderligere behov indkaldes til korte TEAMS møder.  
 
JBO foreslog et ekstra bestyrelsesmøde før DHL-stafetten, for at vi kan danne os et overblik over økonomien. 
 
 
 
: 
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#4 15 min. Kategori Eventuelt 

DB Orienterede kort om møde med Thomas Nolan hvor vi gennemgik status på DHL  
I Ørsted Telt sagen har vi fået gratis hjælp af en advokat, der gennemgår sagen. MK vil gerne, at vi i en eventuel afgørelse i sagen, tager 
hensyn til Ørsted Teltes store velvilje i forhold til at få rejst teltene hurtigt igen, en indsats der reddede DHL-stafetten for os. Der var enighed 
om, at dette hensyn skal tages. 
 
DB orienterede kort om møde med TRI klubben, om at lave en folder med et adfærdskodeks for brugere af Skovdalen. Der afholdes møde 
hvert kvartal med deltagelse af DB og David Møller samt to medlemmer fra TRI. Der blev ikke på mødet drøftet yderligere om forholdet til TRI 
og deres betaling for brug af Skovdalens faciliteter. Dette er et punkt på næstkommende bestyrelsesmøde. 
 
Thomas og Julian vil gerne have et møde med deltagelse af medlemmer fra bestyrelsen, om atletik faciliteter og indkøb af udstyr. JBO, MBN og 
DB deltager i første møde der indkaldes af Julian, vi afventer dato for mødet. 
 
MBN orienterede kort om TRI medlemmers brug af vores løbebånd og at der blev tændt stadionbelysning for at løbe 300 meter på grusbanen.   
En uacceptabel adfærd som vi bør notere og samlet præsentere for TRI klubbens formand. 
 

 


